To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN TRADE FAC Date: 15-12-2022 10:46:23 AM Subject: closing bond number eight	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات التجارية الاردنية التاريخ: 15-12-2022 AM 10:46:23
We would like to inform you of the closing of the subscription for loan bonds No 8. issued by our company, as the number of loan bonds subscribed to is 646 six hundred and forty six bonds, with a nominal value of 10000 Jordanian dinars per bond, with a total value of 6,460,000 Jordanian dinars, and with a 7% interest rate	نود اعلامكم بإغلاق باب الاكتتاب في اسناد القرض رقم 8. الصادرة عن شركتنا ، حيث بلغ عدد اسناد القرض المكتتب بها 646 ستمائة وستة وأربعون سندا ، بقيمة اسمية 10000 دينار أردني للسند الواحد ، بقيمة إجمالية تبلغ 6,460,000 دينار أردني ، وبنسبة فائدة 7٪.
15-12-2022	15-12-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: amer beidas	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: amer beidas